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Abstract (en)
[origin: WO8901083A1] Connection device (1) for shuttering elements having on their edges strips (4) projecting at a right angle to the cover (3)
and containing above all a clamp strap (5) which in its operating position encompasses the strips (4). The clamp strap (5) is pivotable and can be
secured in the operating position and deformed in such a way that both strips (4) are pressed together. In this operating position, the clamp strap (5)
surrounds the opposed surfaces (9) of the strips (4) in such manner as to cause them to interlock at least in certain areas, and thus aligns them. To
fasten the free arm (7) of the clamp strap to securing rod (8), a sliding extension (10) is provided on the latter which moves roughly in the direction of
the free end of the strap and secures the rod (8) after sliding.

Abstract (fr)
Un dispositif de liaison (1) de planches de coffrage ayant des rebords marginaux (4) faisant perpendiculairement saillie par rapport à la surface
(3) des planches comprend notamment un cintre de serrage (5) qui enclenche les rebords marginaux (4) dans la position de fonctionnement. Le
cintre de serrage (5) est pivotable et peut être serré dans sa position de fonctionnement de façon à presser ensemble les deux rebords (4). Dans la
position de fonctionnement, le cintre de serrage (5) enclenche au moins des parties des surfaces opposées (9) des rebords (4) par crabotage, en les
alignant. Afin de serrer la branche libre (7) du cintre sur une tige d'ancrage (8), une extension (10) coulissante sur le cintre vers l'extrémité de celui-
ci enclenche, lorsqu'on la fait glisser, la tige (8) de façon à serrer cette dernière.
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